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GULDENSPORENVIERING 2010
Optreden van

ROSITA & HERMAN DEWIT
Volksmuziek op zelfgebouwde instrumenten

Zaterdag 10 juli 2010 om 20.00 uur in jeugdlokaal Den Trechter, 
Dorp Oost, Zwijndrecht.

Toegangskaart: 6 euro (Plus-3-pas: 5 euro)
Kaarten verkrijgbaar via 03 252 85 36

Organisatie: Comité 11-daagse, werkgroep van de 
Zwijndrechtse Cultuurraad.

In het kader van de Vlaamse feestdag. In samenwerking met de Afdeling
Volksontwikkeling en Bibliotheken van de Vlaamse Gemeenschap.

BEDANKT, KIEZERS!
“Nil Volentibus Arduum". Met deze
historische uitspraak opende Bart De
Wever zijn toespraak op het overwin-
ningsfeest van de N-VA. Vrij vertaald
betekent dit: Voor zij die willen is niets
onmogelijk.
In naam van onze lokale afdeling wil ik
alle inwoners van Zwijndrecht-Burcht
bedanken die mee deze overwinning
mogelijk hebben gemaakt.
Toch moeten we nog bescheiden blijven:
70 % van de Vlamingen heeft niet op ons
gestemd. Al geeft deze afgetekende
overwinning het perspectief om tot een
regeerakkoord te komen. Discretie is
hier op zijn plaats. Laten we de onder-
handelaars in alle rust werken. 
Rust is niet altijd iedereen gegund. We
beginnen nu al met de voorbereidingen
van de gemeenteraadsverkiezingen.
Veel te vroeg, zal u denken, dat is pas in
2012. Op het eerste gezicht is dat wel zo,
maar een lijstvorming is altijd een werk
van lange adem. Daarom wordt er nu al
gepolst of er mensen zijn die willen
opkomen bij de gemeenteraadsverkie-
zingen. 
Zwijndrecht-Burcht heeft voor de 11-
juliviering een jarenlange traditie opge-
bouwd. De trottinettenkoers wordt al
voor de 20ste keer georganiseerd. Voor
de sportievelingen onder ons: er zijn
nog ploegen welkom om deel te nemen.
Je hoeft slechts met twee te zijn voor
deze estafette. “Sport voor allen!” is het
motto.
Traditioneel organiseert het 11-julicomi-
té een cultureel optreden de avond voor
11 juli. Dit jaar werd echter uitgeweken
naar “Den Trechter” wegens de over-
lastperikelen van ‘t Waaigat. Op de affi-
che wordt het hele programma voor de

11-juliviering weerge-
geven. Iedereen is van
harte welkom!

Michel Segers, 
voorzitter N-VA
Zwijndrecht-Burcht
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Eind vorig jaar doken de eerste geruchten op dat
de gemeente Kruibeke op zoek is naar een fusie-

gemeente. De kas van de gemeente is blijkbaar leeg
en de gemeentebelastingen bedragen al 8 %. Deze
nogmaals verhogen bleek geen optie te zijn. Omdat
Kruibeke ook zeer weinig KMO’s heeft binnen de
gemeentegrenzen, toverde burgemeester Denert een
wit konijn tevoorschijn: een fusie van Kruibeke met
een andere gemeente. Mogelijke kandidaten zijn
Beveren en Zwijndrecht. 

FUSIE MOGELIJK 
ZONDER GRONDWETSWIJZIGING
Voor Beveren zou dit betekenen dat het erkend
wordt als ‘grote gemeente’, waardoor er meer fond-
sen beschikbaar zouden zijn van het gemeente-
fonds. Zwijndrecht ligt moeilijker, omdat het tot een
andere provincie behoort dan Kruibeke. Geert

Bourgeois, Vlaams minister van Binnenlands
Bestuur (N-VA), liet echter wel weten dat een fusie
tussen Zwijndrecht en Kruibeke mogelijk was zon-
der grondwetswijziging.

TOCH GEEN WIT KONIJN
Maar Zwijndrecht is geen vragende partij voor een
fusie. Groen! en CD&V hebben nu al moeite om de
begroting rond te krijgen. Zelfs met de vele KMO’s
in Zwijndrecht kan de meerderheid dat nog maar
nauwelijks bolwerken. De gemeentebelasting mag
dan wel laag zijn, de vele kleine extra belastingen
zijn in Zwijndrecht bij de hoogste in België. Onlangs
nog heeft de gemeente de onroerende voorheffing
verhoogd met 33 %.

Het witte konijn van Denert is dus geen lang leven
beschoren.

De gemeenten Zwijndrecht en Kruibeke staan
lijnrecht tegenover elkaar wat betreft de uit-
eindelijke toekomstplannen van de Argex-
putten. Kruibeke wil op de gedempte putten
een KMO-zone creëren, maar Zwijndrecht
wil hier een groene zone inplanten. 

Kruibeke zit in financiële problemen (zie
hierboven). Een KMO-zone op de gedempte
Argex-putten zou soelaas kunnen brengen.
Via belastingen op drijfkracht voor de KMO’s
zou Kruibeke zijn financiële put kunnen del-
ven. Maar Zwijndrecht heeft natuurlijk ande-
re belangen. Met Groen! in de meerderheid is
het logisch dat er gevraagd wordt voor de
inplanting van een natuurgebied. Daarmee
zou de partij één van haar standpunten reali-
seren. 

ZWIJNDRECHT KRIJGT 
VOORSTEDELIJK KARAKTER
Onze lokale N-VA-afdeling meent echter dat er
andere beweegredenen spelen. Het is de bedoeling
van Groen! om de groene zones van onze gemeente
te verplaatsen naar de rand. De dorpskern van
Zwijndrecht wordt volgebouwd en krijgt steeds
meer een voorstedelijk karakter. De grondprijzen
swingen de pan uit. Volgens N-VA Zwijndrecht-
Burcht past dit perfect in het plaatje van Groen! en

CD&V. De gemeente kan haar gronden in de dorps-
kern verkopen aan interessante prijzen en goedkope
gronden aan de rand van de gemeente aankopen.
Zo blijft de gemeente in theorie wel hetzelfde per-
centage groen hebben. Maar voor de inwoners is er
een groot verschil. Het landelijke karakter van wel-
eer is al lang verloren gegaan.

Door deze plannen ziet Kruibeke mogelijke extra
inkomsten verloren gaan. De financiële afgrond
komt steeds dichterbij. Gaat de gemeente Zwijn-
drecht Kruibeke de fatale duw geven? 

Fusie Zwijndrecht - Kruibeke?

Duwt Zwijndrecht Kruibeke in de (Argex)put?

Zwijndrecht heeft andere plannen dan Kruibeke
voor de toekomst van de Argex-putten.
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Eindelijk een (tijdelijk) BMX-terrein
De gemeente is dan toch begonnen met de aanleg
van een BMX-terrein. Op de vroegere Sparta 

voetbalvelden naast het AC komt er een 280 meter lang
parcours. Begin juni was het echter nog wachten op de
bovenlaag in dolomiet. Pas als deze laag is aangelegd
kunnen de BMX’ers er hun geliefde sport uitoefenen.
Toch is dit slechts een tijdelijke oplossing. Op termijn
zal deze zone verkaveld worden.

TE LANG GEWACHT
De gemeente heeft te lang gewacht om een degelijke
ondersteuning te bieden aan de vele lokale BMX-
fanaten. Velen zijn nu al buiten de gemeente hun soe-
laas gaan zoeken. Blijkbaar is onze groene burge-
meester Minnebo niet bestand tegen de verkavelings-
drang van de bouwpromotoren in onze gemeente. De
grondprijzen zijn torenhoog en brengen dus veel geld
op voor de gemeente. Elk stukje groen in het centrum
van Zwijndrecht wordt volgebouwd. Waar het nieuwe

en permanente BMX-terrein gaat komen, is dan ook
voorlopig een raadsel. Er doen echter al geruchten de
ronde dat het parcours zou deel uitmaken van de uit-
breiding van ‘De Wallen’.

Wie langs het gemeentehuis van Wijnegem fietst, kan daar gebruik maken van een auto-
matische fietspomp die dag en nacht toegankelijk is. De pomp is uitgerust met ventielen voor
zowel gewone fietsen als mountainbikes. 
Dit zou wel eens een leuke en nuttige aanvulling kunnen zijn van het fietsbeleid dat de 
gemeente Zwijndrecht voert. Het initiatief ‘Met belgerinkel naar de winkel’ - destijds aan-
gebracht door de N-VA - is daar al een mooi voorbeeld van. Door de installatie van zo’n auto-
matische fietspomp worden onze inwoners misschien meer aangezet om de fiets te nemen als
ze naar het AC gaan. De BMX’ers zouden er alvast laaiend enthousiast over zijn. N-VA
Zwijndrecht-Burcht vraagt dan ook aan de meerderheid om dit voorstel te overwegen.

N-VA vraagt automatische fietspomp

Sport: enkel voor rijken?
Op 28 februari 2007 keurde het Vlaamse parlement het
decreet goed over de subsidiëring van gemeente- en
provinciebesturen en de Vlaamse Gemeenschaps-
commissie voor het voeren van een ‘Sport voor Allen-
beleid’. Sinds 2007 kan een gemeente extra subsidies
krijgen van het Vlaamse parlement om iedereen aan
het sporten te krijgen. Deze initiatieven zijn veel-
belovend en leiden tot een betere gezondheid van onze
bevolking. Zwijndrecht stapte mee in dit project en 
stimuleert sindsdien het ‘Sport voor allen’-gedachtegoed.

GEMEENTE VERHOOGT DREMPEL TOT SPORTEN
Daarom is het vreemd dat de gemeente dit jaar beslist
heeft om de tarieven voor de sporthal en van de open-
luchtinfrastructuur te verhogen met maar liefst 20 %!
Waar is de spirit van de gemeente om de mensen aan het
sporten te krijgen? Met deze verhoging wordt de drem-
pel om aan sport te doen groter in plaats van kleiner.

BELOOFDE UITBREIDING SPORTHAL BLIJFT UIT
De N-VA betreurt dan ook dat deze beslissing is geno-
men door de meerderheidspartijen. Is dit soms een
middel om de overbezetting van de sporthal te ver-

minderen? De
g e m e e n t e
slaagt er maar
niet in om de
beloofde uit-
breiding van
de sporthal te
realiseren.
Het hele concept van de uitbreiding staat zelfs nog
altijd ter discussie. Het probleem van de sportfacilitei-
ten is het feit dat iedereen op dezelfde uren aan sport
wil doen. Een uitbreiding van de traditionele sporthal
zal dit maar voor een paar maanden per jaar kunnen
oplossen. Voor de andere maanden zal de bijkomende
sporthal vaker leeg staan dan dat ze gebruikt wordt.
Dat is nu al voor de huidige sporthal het geval. 
Het zou beter zijn om een uitbreiding van de sporthal
te voorzien voor niet-traditionele sporten. Wij denken
hierbij aan gevechtsporten, muurklimmen, kleutertur-
nen, …  Sporten die perfect kunnen beoefend worden
in een kleinere sporthal. De grote sporthal zou dan
meer vrijkomen voor reguliere sporten zoals basketbal,
voetbal, badminton, enzovoort.

Het huidige BMX-parcours is
slechts een tijdelijke oplossing.

Waar is de spirit van de gemeente om
de mensen aan het sporten te krijgen?
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Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10

E: info@n-va.be   www.n-va.be

J A ,  D E  N - V A  S P R E E K T  M E  A A N

NAAM EN VOORNAAM:

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:

TEL: E-POST: GEBOORTEDATUM:       /       /

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

Ik wens het N-VA-programma te ontvangen.
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De afkorting N-VA stond op 13 juni voor Nil
Volentibus Arduum. Voor zij die willen, is niets

onmogelijk.

Minder dan 10 jaar geleden hebben wij deze
partij gesticht op het puin van de vroegere
Volksunie. Onze eerste stembusslag in 2003

leverde ons welgeteld één parlementslid op, dat
was Geert Bourgeois. De buitenwereld dacht toen

hardop: daar zijn we klaar mee, die zien we nooit
meer terug.

Maar wij hebben volgehouden en wij hebben door-
gezet. Wij geloofden en geloven in ons verhaal, en
kijk nu naar ons. De N-VA won op 13 juni de ver-
kiezingen. Wij staan voor u met een partij die meer
dan 27 % van de stemmen kreeg, met een partij van
27 Kamerleden en 9 senatoren ... met de grootste

partij van Vlaanderen. Laat mij daarom eerst en vooral dank u wel zeggen.
Dank u wel aan alle kiezers, dank u wel aan alle militanten, dank u wel
voor het vertrouwen.

We mogen dit vieren, want wij schreven geschiedenis. Maar we vieren in
het besef dat 70 % van de Vlamingen niet voor de N-VA stemde. In het
besef dat er nu opnieuw bruggen gebouwd moeten worden. Sommige par-
tijen kregen rake klappen van de kiezer. Dit maakt altijd negatieve emo-
ties los. Wij hopen dat desondanks de zin voor verantwoordelijkheid blijft
primeren. De verantwoordelijkheid om eindelijk de broodnodige en drin-
gende hervormingen door te voeren. Wij moeten institutioneel en finan-
cieel orde op zaken stellen. De staat hervormen en de financiën saneren,
daar moeten we als Vlamingen samen voor gaan.

In die zin reik ik ook de hand uit naar de Franstaligen. Niemand heeft baat
bij de verdere blokkering van het land. Laat ons structuren maken die wél
werken, structuren waarmee we naar eigen inzichten onze problemen kun-
nen aanpakken. Niet veranderen is gelijk aan samen achteruit boeren.
Durven veranderen is gelijk aan samen vooruit gaan.

De uitdaging is enorm. Ongezien zelfs. Maar ik geloof rotsvast dat we het
kunnen. De Vlamingen hebben gedurfd om te kiezen voor verandering. 
Wij zullen hen niet teleurstellen.

Bart De Wever
Voorzitter N-VA

VLAANDEREN
KLEURT

GEEL

VLAANDEREN
KLEURT

GEEL

Wie op 14 juni de kranten 
opensloeg en de electorale kaart
van Vlaanderen bekeek, zag een

gele vlakte: de N-VA werd de
grootste partij in de meeste 

kantons in Vlaanderen, 
van Veurne tot Maaseik. 

Voor zij die willen, 
is niets onmogelijk…
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